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PROTOKOLL

fört vid ERICSSON VÄST SENIORFÖRENINGS årsmöte den 21 februari 2018.

Vice ordföranden Eira Hillerström hälsade alla välkomna och presenterade dagens föredrags-
hållare Karl-Johan Killius, Head of PDU, Packet Core CP.

Karl-Johan Killius inledde med att visa att Ericsson är uppdelat på fyra enheter, Network, Digital
Services, Manager Services och Energy Business.

Han fortsatte med att berätta att Ericsson skapar sina tjänster runt sina produkter. 
Förra året minskades personalen globalt, men verksamheten blir mer och mer internationell. 
Flest anställda finns i Indien och Kina.
 
Karl-Johan visade organisationen för Ericsson Lindholmen och berättande att man hade många
olika kunder, t.ex. Scania, Volvo, Göteborgs stad, SKF med flera. 

Därefter kom Karl-Johan in på Ericssons resultat från föregående år, vilket var ”bedrövligt”. 
Orsaken till detta tillskrev Karl-Johan berodde bland annat på teknologitransformation och 
försenade projekt.

Karl-Johan Killius avslutade med att säga att år 2018 blir 5G-året och att man redan använt  5G 
i Olympiska Spelen i Sydkorea.
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Sammanträdesdata:

Plats: Konferensrum Sailor rum 343119, Lindholmspiren 11, Göteborg

Tid: Kl 14.00

Närvarande:      64 medlemmar

Förslag till dagordning

1 Mötets öppnande
2 Parentation
3 Val av ordförande och sekreterare för mötet
4 Val av justerare och rösträknare
5 Mötets behöriga utlysande
6 Godkännande av dagordningen
7 Uppläsande och godkännande av årsberättelsen
8 Uppläsande och godkännande av Resultat- och balansräkning
9 Revisionsberättelse
10 Frågan om ansvarsfrihet för styrelsen

- 10 a. Stadgeändring med omröstning
11 Val av styrelse och styrelseledamöter
12 Val av två revisorer jämte suppleanter
13 Val av valberedning
14 Fastställande av årsavgift för verksamhetsåret
15 Inkomna motioner
16 Övriga frågor
17 Mötets avslutande

1 Mötets öppnande
Vice ordföranden Eira Hillerström förklarade mötet öppnat.

2 Parentation
Vice ordföranden Eira Hillerström utlyste en tyst minut för att hedra de medlemmar
som avlidit under året.

3 Val av justerare och rösträknare
Till justerare och rösträknare valdes Annika Magnusson och Maj-Lou Elgebrand.

4 Val av ordförande och sekreterare för mötet
Till ordförande för mötet valdes Svante Jonzon och till sekreterare för mötet valdes
Eva Johansson.

5 Mötets behöriga utlysande
Mötet ansågs utlyst i behörig ordning.

6 Godkännande av dagordningen
Den föreslagna dagordningen godkändes. 

7 Uppläsande och godkännande av årsberättelse
Årsberättelsen fanns tillgänglig i lokalen. Årsmötet ansåg den därmed föredragen. 
Årsberättelsen godkändes i sin helhet.
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      8 Uppläsande och godkännande av Resultat- och Balansräkning
Kassören Gilbert Markling presenterade årets utförda aktiviteter samt Resultat- 
och Balansräkning för år 2017, både i ord och bild. Det konstaterades att 
ekonomin är fortsatt god. Resultat- och Balansräkningen godkändes.
Ericssons Väst Seniorförening har 226 medlemmar.

      9 Revisionsberättelse

Revisor Tomas Danielson har tillsammans med revisor Reijo Heikkilä gjort 
revisionen. Revisionsberättelsen omfattade tiden 2017-01-01 - 2017-12-31. Tomas
Danielson läste upp revisionsberättelsen och meddelade att revisorerna funnit 
räkenskaperna vara i god ordning och tillstyrkte att Resultat- och Balansräkningen 
godkändes och föreslog att resultatet överförs i ny räkning. 

    10 Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen

I enlighet med revisorernas förslag beslutade mötet enhälligt att bevilja styrelsens 
ledamöter ansvarsfrihet för den tid revisionen omfattade.

10 a. Stadgeändring med omröstning

Styrelsen för Ericsson Väst Seniorförening föreslår nedanstående ändring av 
föreningens stadgar:

Styrelsen ändras:

från 1 ordförande plus 6 ledamöter och 2 suppleanter.t

till 1 ordförande plus 7 ledamöter.

Orsaken till ”Ändring av stadgar” är att föreningen har fått färre medlemmar under 
år 2017. 

Ordföranden frågade mötet om man kunde godta den föreslagna stadgeändringen
och fann att mötet beslutade enligt ovanstående förslag.

     11 Val av styrelse och suppleanter

Valberedningens förslag har skickats ut till medlemmarna i samband med kallelse 
till årsmötet.



Enligt valberedningens förslag valdes följande ordinarie ledamöter:

                     Ordförande Anders Åberg Vald till 2019

Ledamot Gilbert Markling Vald till 2019

Ledamot Greger Högberg Vald till 2019

Ledamot 2 år Eira Hillerström Omval  till 2020

Ledamot 2 år Annika Magnusson Omval till 2020

Ledamot 2 år Lars Myrbäck Omval till 2020

Ledamot 2 år Eva Johansson Omval till 2020

Ledamot 2 år Ingela Carlsson Omval till 2020
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 12 Val av två revisorer jämte suppleanter

Enligt valberedningens förslag valdes följande revisorer och revisorssuppleanter:

Revisor Tomas Danielson Omval 1 år 2019
Revisor Reijo Heikkilä Omval 1 år 2019
Revisorsuppleant Ove Efraimsson Omval 1 år 2019
Revisorsuppleant Lennart Johansson Omval 1 år 2019

    13 Val av valberedning
Enligt mötets förslag valdes följande representanter till valberedningen:

Hans Elgebrand Omval 1 år 2019
Merit Hellsmark Omval 1 år 2019
Conny Siverbäck Vald    1 år 2019

    14 Fastställande av årsavgift för verksamhetsåret
Styrelsen föreslog ingen höjning av årsavgiften. Tidigare beslutad årsavgift  på 
kr 150.- kvarstår.  Detta beslutade mötet.

    15 Ingående motioner
Inga motioner var inlämnade. 

16 Övriga frågor
Inga övriga frågor fanns.

17           Mötets avslutande



Eira Hillerström framförde sitt tack till ordförande och sekreterare samt 
överlämnade blombuketter som tack. Tack riktades även till alla närvarande och 
mötet avslutades.

På fråga från en mötesdeltagare om vem som kan bli medlem i föreningen 
svarade Eira Hillerström att Ericsson Väst Seniorförening startade i Mölndal 1999. 
Föreningen riktade sig först och främst till seniorer i Mölndal. 

Sven Bouveng avtackades för sitt mångåriga arbete inom styrelsen med en vacker
blomma och paket.
Sven tackade för alla roliga år med arbetet i styrelsen och för en fin gemenskap.

Efter mötet bjöds alla närvarande medlemmar på god landgång, dricka samt kaffe 
med kaka. Trevliga samtal med gamla arbetskamrater gjorde årsmötet minnesvärt.

     Vid protokollet:

……………………………….…… …………………………………………….
Eva Johansson Svante Jonzon
(sekreterare) (ordförande)

Justeras:

……………………………….….. …………………………………
Annika Magnusson Maj-Lou Elgebrand


